
Eindelijk weer een verslag van de secretaris over een volwaardig sportjaar. Het seizoen 2022-
2023 kan met recht het postcorona jaar worden genoemd. Menig vereniging heeft de 
wonden moeten likken. Gemis aan vrijwilligers en het weer werven van nieuwe leden was 
voor veel verenigingen een forse uitdaging. Ook de ESR kon gelukkig weer fysiek contact 
hebben met haar leden. 
 
Ook voor het seizoen 2022-2023 heeft de ESR gehandeld conform de uitgangspunten zoals 
verwoord in onze visie waarbij we ons inzetten voor vitale verenigingen, vitale sporters en 
een vitaal sportklimaat. Daarnaast heeft in de relatie met de gemeente Eindhoven het 
convenant 2021 als spoorboekje dienstgedaan. 
 
Conform afspraken in het convenant is er zeer frequent ambtelijk overleg gevoerd met de 
gemeente Eindhoven. Dit waren open en plezierige gesprekken waarbij de focus altijd gericht 
was op de sportende Eindhovenaar. Het overleg met de wethouder heeft niet conform het 
convenant plaatsgevonden. Voor het komende seizoen moet dit weer worden opgepakt. 
Jaarlijks ontvangt de ESR van de gemeente een bijdrage voor te maken onkosten. Tot nu toe 
vindt dit in de vorm van een subsidie plaats. Eerder is met de wethouder afgesproken dat het 
om een structurele vergoeding gaat. Een subsidievorm is hier minder passend voor. Naar een 
oplossing wordt gezocht. 
 
Bestuur van de ESR bestaat op dit moment uit 9 personen en een (betaalde) ondersteunster. 
In verband met drukke werkzaamheden heeft de secretaris afscheid genomen van de ESR. 
Later deze vergadering wordt de ALV een aantal voorstellen gedaan aangaande de 
bestuurssamenstelling en verdeling van de functies. 
 
Om de herkenbaarheid voor de achterban te vergroten is de website vernieuwd. Met meer, 
actuelere en betere informatie hopen we dichter bij onze leden, de verenigingen, te staan. 
De komende tijd zal de site van steeds nieuwe content worden voorzien. Ook heeft de ESR 
een begin gemaakt met het gebruik van Social Media, zoals Linkedin en facebook.  
 
Als een van de drie ondertekenaars (en stuurgroeplid) van het lokaal sportakkoord is veel tijd 
besteed aan het verwezenlijken van de in het sportakkoord beschreven doelstellingen. Eind 
2022 liep dit sportakkoord af. Kan eventueel doorgetrokken worden naar 2023 maar we 
hebben helaas moeten constateren dat er weliswaar bij aanvang veel belangstelling en 
energie was bij de deelnemers maar dat de effectuering van de ambities niet kon worden 
waargemaakt. Op een aantal thema’s is resultaat behaald, maar veelal beperkt. Belangrijkste 
oorzaak is het gebrek aan tijd bij al die vrijwilligers die de dragers en uitvoerders moesten 
zijn van de ambities. Maar ook grote organisaties uit de regio stapten niet in. Inmiddels is 
besloten het project te beëindigen. Wel wordt onder regie van de gemeente Eindhoven een 
vervolg gegeven aan de meest kansrijke ambities.  
 
Zoals gebruikelijk, is door de ESR, op verzoek van de gemeente, op een aantal sport 
gerelateerde onderwerpen advies uitgebracht. Zo hebben wij bijvoorbeeld advies gegeven 
over de sporttarieven en daarbij voorgestelde indexering. Ook hebben we als ESR een 
standpunt ingenomen over het fenomeen van commerciële voetbalscholen. Een ander 
belangrijk thema waarover de ESR de gemeente heeft geadviseerd betreft het thema ‘veilig 
sportklimaat’. Een thema dat in onze ogen niet genoeg aandacht kan krijgen.   



 
In wisselende samenstelling zijn door leden van het bestuur gesprekken gevoerd met 
vertegenwoordigers van verschillende verenigingen, belanghebbenden, de Rekenkamer van 
de gemeente Eindhoven maar ook met studenten in het kader van onderzoek. Daar waar 
mogelijk heeft dat ook geleid tot een concrete actie vanuit de ESR. Acties soms richting 
gemeente maar daar waar nodig ook aan andere partijen. Onderwerpen die het afgelopen 
jaar zoal de revue passeerden hadden betrekking op het competitiewaardig maken van een 
sporthal, afstoten zwemwater, tarieven, e.d. 
  
Verduurzaming staat hoog op de maatschappelijke agenda. Ook de ESR vraagt hier 
regelmatig aandacht voor waarbij bij de gemeente wordt aangedrongen om dit samen met 
de verenigingen inhoud en vorm te geven.  
 
De ESR is groot voorstander van een (buiten)sportnorm. Zeker met de beoogde groei van de 
stad een belangrijk onderwerp. Hoe zorgen we voor voldoende en toegankelijke faciliteiten 
om diverse sportvormen, al dan niet in georganiseerd verband, te beoefenen. Helaas hebben 
de eerste gemeentelijke ideeën hierover nog geen zichtbaar vervolg gekregen. Het komende 
sportjaar zullen we hier echter indringend naar blijven vragen. 


